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ALOITE 
 

Yhdistyksemme hallitus esittää Liittovaltuustolle, että Liitto käyttäisi vaikutusvaltaansa, mahdollisesti yhdessä 

muiden potilasjärjestöjen kanssa, jäsenistön kuntoutussuunnitelmien pidentämiseksi. Tilaisuus tähän voisi tar-

joutua esimerkiksi osana sote-uudistusta. 

Nykyisin kuntoutussuunnitelmat tehdään pääsääntöisesti yhdeksi vuodeksi ja suunnitelman uusiminen vaatii 

raskaan prosessin sairaalakäynteineen. Osalla jäsenistöstä heidän sairautensa eteneminen on ko. sairauden 

luonteen tuntien riittävän tarkasti ennustettavissa, jolloin kuntoutussuunnitelma voitaisiin laatia ja kuntoutus-

päätös tehdä pidemmäksi aikaa. Tämä loisi kuntoutukseen tarvittavaa jatkuvuutta ja toisaalta vähentäisi sekä 

terveydenhuollon että päätöksentekokoneiston kuormitusta, jolloin vapautuvat resurssit voisi käyttää muu-

hun tarpeelliseen. 
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